SICNATURE TOUR





-/DISCOVER NACASAKI

日本長崎縣官方網站

SINUSII INUSII







Visit the only winery in Hakata selected as a Japanese cultural heritage 造访博多地区唯一日本文化遗产酒厂



Visit the council hall 参观当地议会大厅



View National Treasures used by the Royal Family 认识日本皇室御用国宝



Visit a Japanese folk house, live in a homestay, In-depth cultural exchanges 参观日式古民家、居住民宿,深度文化交流



See wild dolphins on a boat 乘船看野生海豚

TOUR CODE : FUO



FUKUOKA / BEPPU / SAGA / NAGASAKI



Kuala Lumpur → Transit City



Transit City +> Fukuoka (Approx. 2h) Beppu

(MOB / Lunch / Dinner)

 O Yanagawa River Boat / Visit the only remaining sake brewery in Hakata, @ Ishikura Sake Brewery / Seasonal arrangement: Fruits picking / Dazaifu Tenmangu is dedicated to Sugawara Michizane, a legendary figure worshiped as Tenjin, the deity of learning, culture, and the arts



Seasonal Arrangements:

Mikam / Persimmon



Strawberrie Grapes Pears

December - May August - September August - October October - November



Beppu (Approx. 2h) Saga

(Breakfast / Lunch / Dinner)

Organization Yufuin Onsen Village - Visit this rural yet trendy hot spring town near Beppu, the main street is lined with cafes, boutiques and small museums / 🔟 Lake Kinrin / Enjoy a foot bath at Umi Jigoku (or "Sea Hell") / reservations not accepted)



Saga (Approx. 2h) Nagasaki

(Breakfast / Lunch / Dinner)

 OVisit to Saga City Hall, talk to the city government civil servants and visit their workplace to have a better understanding of the city / @ Fukagawa Seiji was appointed the official purveyor to the Japanese Imperial Household in 1910. There are 200 exhibits on display, including Fukagawa Seiji's products for the imperial court since its founding in 1894. / Minamishimabara Doplhin Watching / Dearn how to make "Shimabara hand-stretched somen" from scratch / @ Making local cuisine with local people



Nagasaki (Approx. 2h) Fukuoka

(Breakfast / Lunch / Dinner)

• 🙆 📵 Kimono experience / 🔷 Nagasaki Atomic Bomb Museum is a remembrance to the atomic bombing of Nagasaki by the United States of America in 1945 / Kominka (Japanese folk house) experience - Discover the traditional charm of Japan in a traditional Japanese house built over 100 years ago as you enjoy tea and snacks and fold origami cranes / Kalaport Fukuoka + Gundam Park



Fukuoka

(Breakfast / Lunch / Dinner)

Fukuoka Tower - Visit the tallest seaside tower (234 metres) in Japan and get a 360 degree view of the surrounding area on the observation deck / @lchiran No Mori / Meoto Iwa (aka Married Couple Rocks) / Free and easy: **Fukuoka Tenjin** Shopping Street



Fukuoka

(Breakfast)

Fukuoka free and easy



Fukuoka → Transit City → Kuala Lumpur

(MOB)

Home sweet home



- Sequences of itinerary are subject to local arrangement
- * Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change vithout prior notice.
- Pictures for reference only





福冈 / 别府 / 佐贺 / 长崎

第1天 吉隆坡 → 中转城市

第2天 中转城市 → 福冈 (约2小时) 别府

(机上用餐 / 午餐 / 晚餐)

• **⑥ 柳川游船 / ⑥** 参观博多仅存的**清酒酿酒厂** / 季节性安排: **⑥ 水果采摘 / 太宰府天满宫**供奉着传奇人物菅原道真,被日本人尊为文化和学问之神

季节性安排:

*水果

草莓 12月 - 隔年5月

葡萄8月 - 9月梨8月 - 10月

蜜柑/柿子 10月 - 11月

第3天 别府 (约2小时) 佐贺

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

⑤ 汤布院小镇是知名的特色小镇。小镇的主街名为"汤之坪街道",沿路分布咖啡馆、精品店和小型博物馆/⑥金鳞湖/⑥◆在钴蓝色温泉水的海地狱体验足浴/⑥沙浴温泉(不接受预约,只能现地排队)

第**4**天 佐贺 (约2小时) 长崎

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

参观议会大厅与市政府公务员交谈并参观他们的工作场所,以更好地了解佐贺这座城市/②和日本国宝见面!深川製磁自1910年被任命为日本皇室的官方供应商。现场展出的展品有200件,其中包括自 1894 年创立以来深川清司为宫廷制作的产品/③南岛原海豚观赏*野生动物无法精确掌控,视当时情况而定/④体验制作手拉素面/和当地村民一起做乡土料环

- * 行程次序以当地旅社安排为准。
- * 行程、膳食、住宿、交通等可能会因不可抗拒因素而更动,恕不另行通知。
- * 图片仅供参考。

5天 长崎 (约2小时) 福冈

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

• ② ⑥ 在出岛试穿和服,让你瞬间穿越至江户时代 / ◆ 和平公园原爆馆 - 长崎原爆资料馆坐落于一个当时被原子弹炸毁的教堂之上 / ② 在百年日式古民家品茶品点心叠纸鹤 / 篇 福冈Lalaport + ⑥ Gundam Park

第6天 福区

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

 ◆福冈塔位于日本福冈市早良区海滨百道地区的电波塔 ,高234米,是日本最高的海滨塔 / ② 一兰拉面厂 / 夫 妇岩位于丝岛半岛北部海岸的二见浦海滩外,用注连绳 将两块岩石绑在一起,视为成婚 查 在九州最大级别的 福冈天神购物街自由购物

第**7**天 福冈

(早経)

• 福冈自由行

第8天 福冈 → 中转城市 → 吉隆坡

(机上用餐)

• 回到温暖家乡

















ISHIKURA SAKE BREWERY 博多百年蔵

It is one of the oldest companies in Fukuoka and the only sake brewery still in existence in Hakata. Designated by the state as a tangible cultural asset for its long history and valuable architecture.

不仅是福冈最具历史的企业之一,也是尚存于博多地区的唯一一家日本酒酿造场。因悠久的历史及珍贵建筑而受国家指定登录为有形文化遗产。



FUKAGAWA SEIJI 深川制磁

Fukagawa Seiji has a history of 125 years, and is not only the most famous in the Japanese ceramic manufacturing process of Arita firing, but the porcelain produced is exclusively used by the Japanese royal family, and is internationally renowned and has won numerous awards.

深川制磁(瓷)有着125年的历史,不仅是日本陶瓷制造工艺有田烧里最有名的,所生产的瓷器更是专门让日本皇室使用,享誉国际,得奖无数。



TONKOTSU RAMEN 豚骨拉面

The soup base of the mouth-watering Tonkotsu Ramen was not the familiar white soup at first, but clear and transparent, and then a store owner found that the white soup base after boiling and boiling was more flavorful and rich. Since then, the taste has spread throughout Kyushu.

让人口水直流的豚骨拉面的汤底,一开始并不是我们所熟悉的白浊汤,而是清澈透明的,后来有店主发现沸腾熬煮后的的白色汤底,味道更香醇浓郁且有层次感。自此,这味道就传遍九州了。



UMI JIGOKU 海地狱

Enjoy a foot bath at Umi Jigoku (or"Sea Hell"). The surface of the water looks blue because the hot spring contains a large amount of iron sulfate.

海地狱是别府温泉中最大的温泉,漂亮的钴蓝色的温泉水是其特征。在这里,你更可以体验具有舒缓双足久站不适的温泉足浴。



MINAMISHIMABARA DOLPHIN WATCHING 南岛原海豚观赏

It is a dream for many people to see dolphins riding the waves at sea. There are about 200 wild dolphins inhabiting here, and the chances of meeting them on the boat are very high!

在海上看海豚乘风破浪,是很多人的梦。这里栖息了约200只野生海豚,在船上与海豚碰面的机率很高哦!

Special Arranged by SICNATURE TOUR



DAY天	BREAKFAST 早餐	LUNCH 午餐	DINNER 晚餐	HOTEL 酒店
1	**		-	On Board
2	Meal on board 机上用餐	Ishikura Sake Brewery with Japanese Set 酒厂日本料理 <u>溢</u>	Kaiseki or Buffet 怀石料理 或 自助餐	Hotel Fugetsu Hammond or similar 《 別府鉄輪温泉Hammond或同级
3	Hotel Breakfast 酒店早餐	Jigoku-Mushi 地狱蒸 🌋	Onsen Dinner 温泉料理	Hotel Ryutoen or similar 龙登园温泉酒店 或同级
4	Hotel Breakfast 酒店早餐	Onsen Yudofu 温泉汤豆腐料理	Homestay Dinner 民宿料理	Unzen Mikado Hotel or similar 长崎云仙皇室酒店 或同级
5	Hotel Breakfast 酒店早餐	Sashimi Set 刺身定食	Premium A5 Wagyu Kaiseki A5和牛会席料理 🌊	Hilton Fukuoka Sea Hawk or similar 福冈希尔顿 或同级
6	Hotel Breakfast 酒店早餐	Ichiran Ramen Factory 一兰拉面厂	Omakase 厨师发办	
7	Hotel Breakfast 酒店早餐	Own Expenses 自理	Own Expenses 自理	
8	Hotel Breakfast 酒店早餐	Meal on board 机上用餐		





SIGNATURE TOUR

We are committed to giving you a different itinerary and a different way to travel,

so we have joined forces with experienced itinerary planning experts and tourism boards on the cutting edge of travel information to give you a journey that retains the traditional classics without losing the innovation.

我们致力于给您一个与众不同的行程和玩法,

所以,联合了经验丰富的行程策划专家、站在旅游资讯尖端旅游局等, 给您一段既保留传统经典,却不失创新的旅途。



Visit the only winery in Hakata selected as a Japanese cultural heritage 造访博多地区唯一 日本文化遗产酒厂



Visit the council hall 参观当地议会大厅



View National Treasures used by the Royal Family 认识日本皇室御用国宝



Visit a Japanese folk house, live in a homestay, In-depth cultural exchanges 参观日式古民家、 居住民宿<u>深度文化交流</u>



See wild dolphins on a boat 乘船看野生海豚



Kimono experience 和服试穿体验



Visit the production factory and birthplace of Japanese tonkotsu ramen 参观豚骨拉面发源地 的制作工厂



Taste Kyushu's authentic cuisine 品尝九州地道传统料理

GD Partner / 旅游伙伴: